
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 

 

 

周燕鏞校監 Ms. CHOW Yin-yung, Esther 

(School Supervisor ) 

盧婉賢校董 Ms. LO Yuen-yin, Betty 

(School Manager) 

吳萬樂人校董 Ms. MAN Lok-yan, Joyce 

(School Manager) 

岑惠賢校董 Ms.SUM Wai-yin, Ceci 

(School Manager) 

 

 

 

 

  

余家傑校董 Mr. YU Ka-kit, Eric 

(School Manager) 

何永恆牧師校董 Rev. HO Wing-hang, Johnson 

(School Manager) 

  

The elected members of the School Management Committee are responsible for the management of four schools under Tsung Tsin Mission of 
Hong Kong Shamshuipo Church including Tsung Tsin Primary School and Kindergarten, Tsung Tsin Christian Academy, Shatin Tsung Tsin 
Secondary School, and Tsung Tsin College (Tuen Mun). The managers, as members of the Church, come from different backgrounds and 
provide professional and specialized advice on various aspects including education, I.T., accounting, insurance, law, religion, and human 
resources management etc. With full support of the Committee, we have witnessed major improvements in the quality of education as well as 
the development of the School. Members of the Committee are as follows: 
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本校各校董均為深水埗  崇真堂會友，由全體深水埗崇真堂會友選出，負責管理深水埗崇真堂屬下四 間學校，包括崇

真小學暨幼稚園、 基督教崇真中學、 沙田崇真中學及位於屯門區的崇真書院。各 校董均為基督徒義工，來自不同的

行業，給予學校不同行業的專業意見，涉及範疇包括教育、資訊 科技、會計、保險、法律、宗教及人力資源管理等。

本校的各方面發展及學與教的質素提昇，獲各 校董全力支持，現列舉芳名如下: 


